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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz végre iható a csapvíz Szigetvár nyugati 
részén? (3.)" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Már  többször  fordultam Önhöz  a  szigetvári  Szent  István  lakótelepen  immár  egy  éve  fennálló,
drámai helyzet miatt. Több ezer ember kénytelen lajtoskocsiból venni a vizet, hiszen már egy éve
(!) ihatatlan a csapvíz a környéken.
 
A helyzet rendkívül súlyos, mivel a helyben élőknek egy éve kell a lajtoskocsit  igénybe venni,
amely csak minden másnap áll  rendelkezésre. Rengeteg a panasz,  hogy a víz miatt  elromlottak
háztartási berendezések. Mindezek mellett még a vízdíjat is megfizettetik az emberekkel.
 
Hosszú  idő  elteltével  a  sorozatos  lakossági  panaszok  végre  elértek  a  térség  országgyűlési
képviselőjéhez,  Nagy  Csabához.  Képviselő  úr  az  ügy  kapcsán  megkereste  V.  Németh  Zsolt
államtitkár urat, aki arról tájékoztatta, hogy 2023 kora őszén szűnhetnek meg az észlelt vízminőségi
problémák.
 
Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mikor jutott a kormány tudomására a Szent István lakótelepen fennálló tarthatatlan 
helyzet?

• Amennyiben a kormány már korábban is tudott a problémáról, miért csak most kezdték el 
annak elhárítását?

• Korábban már többször megkerestem Önt ezzel a problémával kapcsolatban, azonban 
Koncz Zsófia államtitkár asszony egyik alkalommal sem volt hajlandó érdemi válaszokkal 
szolgálni. Azonban Nagy Csaba megkeresésére V. Németh Zsolt államtitkár úr készségesen
válaszolt. Hogy fordulhat az elő, hogy egy ellenzéki és egy kormánypárti képviselő ugyan 
abban a kérdéskörben merőben eltérő válaszokat kap? Miért nem tartja szükségesnek 



miniszter úr és államtitkár asszony minden képviselő megfelelő tájékoztatását?
 
Válaszát előre is köszönöm!
Üdvözlettel,
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